
Från: Suzanna Bengtsson
Till: Tommy Andersson
Ärende: Motion till KF i maj
Datum: den 23 april 2025 11:06:26

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Michael Plogell
Skickat: den 23 april 2025 10:34
Till: Suzanna Bengtsson <suzanna.bengtsson@bollebygd.se>
Ämne:

Man kan läsa i media att olika invasiva växter utgör hot för den lokala floran. I vissa kommuner, bl a Malung,
försöker man hantera problemet genom att använda civilsamhället. Föreningar får bidrag om de hjälper till att
rensa ut markområden från invasiva växter.

Även i Bollebygd pågår denna  invasion, men det är för oss oklart om hur omfattande det är (längs med Söråns
sträckning vid gångstigen i Rinnaområdet finns det en mängd lupiner) för att fastställa om det är ett reellt
bekymmer för kommunen.
Vi i Folkets Röst anser att konceptet bör prövas. Kommunen blir av med obehagliga växter och våra föreningar
får välbehövliga bidrag.

Vi lämnar därför följande motion:
Vi vill att kommunen inventerar om och vilka invasiva växter som finns i kommunen, på mark som ägs av
kommunen, och var de finns. Om kommunen anser att invasionen är ett problem som kommunen själv inte
mäktar med att hantera föreslås att kommunen kontaktar någon annan kommun som använder konceptet för att
få råd och anvisningar om hur man går vidare.

Med vänlig hälsning/Best regards
Michael Plogell
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